
ENQUESTA iii JORNAGA DE L’ACG 
COMENTARIS 

1 Enhorabona per la jornada. Esperem que sigui la tercera d'una llarga successió. 

2 he trobat més interessants les plenàries d'aquest any que les de l'any passat 

3 
Ha estat molt bé l'organització i això m'ha animat a preparar un futur treball i exposar-
lo a tota la Comunitat. 

4 

M'han agradat molt gairebé totes les ponències.  
No em va agradar tutor mates, i potser alguns ponents no la portaven prou ben 
preparada. 
Un 10 pel Gaetano di Caprio. 
Fins la propera 

5 

Per a mi va ser molt enriquidor, conèixer com va evolucionant el programa geogebra. 
Com professor, no sempre tenim temps de preparar construccions per la qual cosa són 
molt útils les construccions ja fetes que ens mostren, i les diferents possibilitats. 
Els que impartim classe fins les 5 de la tarda,  no aprofitem la jornada del divendres. 

6 

Només dir que vaig trobar una baixada de nivell a les comunicacions del divendres 
comparedes amb la resta del seminari que el vaig trobar d'altíssin interès. La 
comunicacio del Tutormates la vaig trobar fora de lloc. 
 
Aprofito per felicitar-vos sincerament i amb ganes de repetir la propera edició. 

7 
Les últimes comunicacions tant del divendres com del dissabte m'han costat perquè 
estava cansat. 

8 

Agrair-vos les celebracions de jornades com aquestes per tal que sempre puguem estar 
al dia de les novetats i avantatges que proporciona aquesta eina tan potent i atractiva. 
 
Només un comentari a l'última notificació: El GeoGebra, un pont entre primària i 
secundària, per Bernat Ancochea, Isabel Sorigué. Potser el títol podria haver estat: 
GeoGebra, nova eina a Ed. Infantil, ja que no es va parlar de Primària ni de Secundària, 
ni del pas d'un a al'latre, tema que si crec que seria de gran interès. 

9 m`ha semblat molt adequat per aplicar-ho a les edats que treballo actualmenmt. 

10 

En aquesta ocasió se m'han fet llargues les sessions de 5 i 4.5 hores.  
Pot ser, es podria  repartir el pròxim seminari en tres dies o en tres semijornades amb 
un descans per dinar(matí i tarda). 

11 

Només enhorabona per portar gent de tanta qualitat. Crec que no hi ha res en aquest 
moment que no es pugui fer amb el Geogebra. Gràcies per tot. 

12 

M'ha semblat impressionant i boníssima la presentació de Gaetano Di Caprio. Crec que 
futurs esdeveniments organitzats per l'ACG s'haurien d'encaminar en bona mesura cap 
a aquesta direcció. 

13 

Felicitar l'organització per facilitar l'accés a conferències, i materials. 
Una idea que potser estaria bé és "filmar les conferències, i aquelles que puguin ser 
interessants, deixar-les penjades a youtube, googlevideo o llocs semblants. 
igualment, els assistents agrairem que ens feu arribar el link per a poder consultar els 
materials de la sessió.  



14 Intervencions amb molt interés. 

15 

Estic molt content pel resó que ha tingut la Jornada; el nivell ha estat molt bó. 
Segons el meu parer hio manca només més temps de comunicació entre els 
participants i els comunicadors. Cal establir sopars, dinars, trobades, etc., el que sigui , 
per crear més vincles que poguin fructificar amb futures col·laboracions entre tota la 
comunitat. 
Estic parlant d'organitzar-ho i/o establir-ho , no pas de subvencionar-ho ! 

16 

Em va agradar molt, i penso que són molt interessants les ponències que presenten 
materials que ens mostren maneres de fer treballar els alumnes amb geogebra alhora 
que aprenen matemàtiques. 

17 
Per la propera preguntat en el moment de la inscripció si cal traducció simultània. Tal 
com es va veure a la conferència en italià , potser no cal tampoc en anglès i/o francès. 

18 Molt bona organització. Dissabte no vaig tenir accés al Twitter des de l'aula. 

19 

També són molt interessants les converses de passadís durants els descansos. Potser 
per una altra ocasió, es podrien fer les pauses en un lloc concret (que no es dispersi la 
gent) i potser més pauses o més llargues... 

20 

Enhorabona per la feina feta!!! Històries com aquesta fan que el nostre dia a dia com a 
professores i mestres sigui un plaer i una tasca plena de sentit!! Estem impacients per 
la propera trobada! 

21 

Va ser tot un èxit! Hi va haver conferències extraordinàries i amb una organització 
impecable. 
Esteu fent una molt bona feina! 
Felicitats! 

22 

Em va semblar molt bé el format de la Jornada (2 conferències  + 5 ponències). 
L'horari no és el millor possible si no ets de Barcelona, però entenc que si es fes en un 
altre lloc aniria bé a alguns i a d'altres no. Una idea que llenço és que es podria fer la 
Jornada un any a cada capital de província. 
Una altra idea podria ser dividir les ponències segons nivell educatiu (infantil-primària-
secundària-secundària-superior-a nivell de matemàtica divulgativa), i fer-les 
paral·lelament, així hom podria anar a aquells que li interessin més, i es permetria 
presentar moltes més ponències (sóc conscient que caldria disposar de més d'una 
aula). 

23 Genial! Vaig disfrutar moltíssim. 

24 

Penso que les ponències a les que he assistit, i els materials que he vist penjats, donen 
sovint idea d'una pràctica molt lligada al professor com a usuari actiu de GeoGebra, 
amb uns alumnes fent d'usuaris passius (encara que l'any passat va haver alguna 
ponència en sentit contrari i he de dir que aquest any només vaig assistir-hi divendres) 
M'agradaria saber de més experiències on siguin els alumnes els que fan les 
construccions amb GeoGebra. Jo ho intento amb els meus alumnes, però a nivell molt 
senzill, i seria esplèndid treure'n idees!  
Lucía Bayo 
INS Sant Quirze del Vallès 



25 

La sessió de divendres a la tarda va ser molt llarga. Es podrien haver fet les dues 
conferències plenàries, i després alguna comunicació per triar. Anar a dues de 4 o 5, i 
cap a casa.  
La de divendres, el mateix. Hauria fet les plenàries, dues comunicacions per triar, 
simultànies, i acabar amb alguna mena de taula rodona, que fes que la gent 
compartís... i fa un final més participatiu.  
Crec que és important cuidar una mica més l'estona de la mitja part. Sé que muntar un 
càtering és car, però potser podrieu fer algun muntatge més casolà: termos de cafè, 
aigues i sucs... al pati. Si necessiteu un cop de mà, alguns profes socis us hi podem 
donar un cop de mà, i fer de "cambrers" i servir cafès.  

26 
Hi havia molta informació en poc temps, la qual cosa feia que acabessis una mica 
saturat. 

27 

És força interessant i molt complet, penso que les conferències solen ser una mica 
llargues i les comunicacions massa curtes. 
Seria interessant poder fer algun tipus de taller respecte a algun dels temes de les 
conferències o de les comuicacions per fer una mica pràctic el seminari i no tant teòric i 
ilustratiu. 

28 No vaig poder assistir a la segona part de divendres per això o en puc fer la valoració 

29 

Tot plegat em va semblar molt ben organitzat, però potser hauria estat més pràctic (pel 
temps disponible) i més còmode (pels comunicadors) que s'hagués pogut utilitzar una 
PDI (pissarra digital interactiva). 

30 Im- presionante! Organizacion, respuesta a la convocatoria, programa.... 
 

31 

Al valorar els nivells de participació a les jornades, no es te en compte que de vegades 
el professorat de secundària també ho és de batxillerat i s'ha de triar una cosa o l'altra. 
S'hauria de poder posar secundària i batxillerat com opció a triar 

32 

Les conferències han estat excel·lents. 
Potser exemples i bones pràctiques de com s'utilitza el geogebra integrat dintre de la 
programació 

33 
M'ha semblat molt interessant. Jo fa poc que he començat a treballar amb GeoGebra i 
he descobert nombroses aplicacions noves i grans possibilitats de futur envers les 
meves classes. 

34 
Donat que el temps de decans és molt curt caldria garantir que hi ha en el mateix lloc 
accés a cafè o altres begudes i alguna cosa per menjar sense haver de sortir del 
recinte. 

35 
Penso que no caldria haver fet la comunicació del TutorMates, ja que es veia una 
aplicació molt comercial. 

36 Les jornades eren una mica intensives. Es feien pesades les ultimes comunicacions. 

37 
Hi ha persones que hi dediquen moltes hores per tal de treure el màxim profit del 
programa i realment obtenen uns resultats impressionants. Els ponents van ser molt 
interessants. 

38 

En general, molt bé. Per les ponències, les dues primeres del dissabte i la d'en Markus 
van ser excel·lents. Per l'entusiasme de la gent ( fa molta il·lusió veure gent de totes les 
edats compartint un divendres i un dissabte al voltant d'una eina matemàtica tant potent 
). Moltes gràcies als organitzadors, us mereixeu un 10. 
No vaig quedar-me a les ponències del dissabte, de després del descans. 

39 
Em sembla que no puc aportar molt perquè m'ha agradat com ha estat preparat, 
organitzat ... 

 


